
LATVIJAS MĀKSLAS AKADĒMIJAS
PADOMES SĒDES PROTOKOLS Nr. 24
Latvijas Mākslas akadēmijas padomes sēde

notiek – klātienē Latvijas mākslas akadēmijā
2023. gada 3. aprīlī, plkst. 17:00

Sēdē piedalās:
LMA Padomes locekļi Zane Čulkstēna, Dita Rietuma, Valts Ernštreits, Ints Dālderis

LMA rektors Kristaps Zariņš, LMA prorektors administratīvajā un radošajā darbā Andris
Vītoliņš, LMA projektu un attīstības daļa vadītājs Jānis Gailītis.

Sēdi vada LMA padomes priekšsēdētājs Valts Ernštreits
Sēdi protokolē LMA padomes sekretāre Dārta Purvlīce

DARBA KĀRTĪBĀ:

1) Diskusija par tikšanās plānu ar IZM pārstāvjiem.
2) LMA prorektors Andris Vītoliņš iepazīstina padomi ar LMA nekustamo īpašumu

attīstības plānu.
3) LMA projektu un attīstības daļa vadītājs Jānis Gailītis iepazīstina padomi ar iespēju

piesaistīt finansējumu no Eiropas Savienības struktūrfondiem.
4) LMA projektu un attīstības daļa vadītājs Jānis Gailītis iepazīstina padomi ar EU4ART

projekta rezultātiem.
5) LMA ilgtermiņa stratēģijas izstrāde.

1. jautājums. Diskusija par tikšanos ar IZM pārstāvjiem.

Padomes priekšsēdētājs Valts Ernštreits iepazīstina padomi ar plānu par 13. aprīļa tikšanos ar
IZM pārstāvjiem. Padome vienojās precizēt tikšanās plānu nākamajā padomes sēdē 2023. gada
11. aprīlī, plkst. 17:00.

2. jautājums. LMA prorektors Andris Vītoliņš iepazīstina padomi ar LMA nekustamo
īpašumu attīstības plānu.

Andris Vītoliņš iepazīstina padomi ar esošo situāciju Kronvalda bulvārī 4. Noris diskusija par
ēkas Kronvalda bulvārī 4 attīstības plānu. Andris Vītoliņš iepazīstina padomi ar esošo situāciju
Jāņa Kugas mājā, telpām Avotu ielā 6, LMA eksperimentālo izstāžu telpu PILOT. Padomē noris
diskusija par LMA nekustamo īpašumu attīstības plānu.



3. jautājums. LMA projektu un attīstības daļa vadītājs Jānis Gailītis iepazīstina padomi ar
iespēju piesaistīt finansējumu no Eiropas Savienības struktūrfondiem.

LMA projektu un attīstības daļa vadītājs Jānis Gailītis iepazīstina padomi ar iespēju piesaistīt
finansējumu LMA nekustamo īpašumu attīstībai no Eiropas Savienības struktūrfondiem,
nākamā, 2021.-2027. gada, plānošanas perioda. Jānis Gailītis iepazīstina padomi ar projekta
plānu un veicamajiem uzdevumiem finansējuma piesaistei. Jānis Gailītis rosina padomi izskatīt
jautājumu par finansējuma piesaisti projekta realizēšanai. Padomē noris diskusija par
priekšlikumu.

4. jautājums. LMA projektu un attīstības daļa vadītājs Jānis Gailītis iepazīstina padomi ar
EU4ART projekta rezultātiem.

Jānis Gailītis iepazīstina padomi ar EU4ART projekta rezultātiem un iespējām turpmāk iesaistīt
LMA starptautiskos projektos.

5. jautājums. LMA ilgtermiņa stratēģijas izstrāde.

Padomē noris diskusija par LMA ilgtermiņa stratēģijas izstrādi. Turpinās darbs pie stratēģijas
izstrādes.

Sēde tiek slēgta.

Sēdi vadīja: Sēdi protokolēja:

LMA Padomes priekšsēdētājs V.Ernštreits LMA Padomes sekretāre D. Purvlīce

padome@lma.lv


